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Aan het College van Burgemeester van Wethouders Nieuwkuijk 7 oktober 2024 

Zaaknummer: 1555075 

Wij maken bezwaar tegen de sancties die ons worden opgelegd i.v.m. de foto's 

van auto's die gemaakt zijn bij ons op het bedrijf 

Er staan 3 auto's voor de sloop, je mag er 4 hebben 

Verder zijn er nog verschillende auto's aangewezen en op de foto gezet als zijnde 

autowrakken 

Dat zijn schade auto's, dat is gewoon onze handel ‚ het zijn auto's met een kleine schade 

die wij opknappen voor de verkoop. 

Wij doen dat al jaren op die manier zo lang ons bedrijf bestaat. Wij hebben uiteraard 

ook auto's die wij inkopen zonder schade 

Er wordt nu een beleid gevoerd tegen ons dat wij inkoopfacturen moeten overleggen van de 

schadeauto's, verder wat voor onderdelen er gebruikt worden, wat het repareren kost en wat 

de verkoopprijs gaat worden van de auto. 

Wij gaan hier niet mee akkoord, mogen wij a.u.b. zelf bepalen, hoe wij ons bedrijf runnen 

Alle autobedrijven doen het op deze manier. Er wordt op dit moment duidelijk 

OP DE MAN gespeeld, wat heel verontrustend is 

Als het beleid zo gevoerd wordt in de Gemeente Heusden. dan zal er in NEDERLAND een 

nieuwe WET moeten komen, dat autobedrijven geen schadeauto's meer mogen inkopen 

opknappen en verkopen 

Honderden autobedrijven kopen schadeauto's in om op de knappen en dat is maar goed 

ook, want anders wordt de afvalberg wel heel groot. 
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Wij willen het ook nog even hebben over de tuingrond. Wij hebben alle auto's netjes 

weggehaald wat wel voor problemen zorgt. omdat de auto's nu bijna niet kunnen staan en 

het is niet aantrekkelijk voor de klanten. Ook krijgen we veel reacties van klanten en mensen 

uit Nieuwkuijk waarom wij de auto's daar weghalen. Ze staan allemaal versteld om de reden 

waarom dit plaats vind. Het is frustrerend en niet nodig. Ook schrijft 0.a.de commissie 

bezwaarschriften dat we de situatie te weinig onderbouwen. Wij zijn gewone mensen en 

geen advocaat, als ze enigszins mee kunnen denken moet dat geen probleem zijn. 

HET BEGRIP TUIN IS DE LAATSTE JAREN OOK STERK VERANDERD. Rijdt maar door de 

Gemeente er staan overal auto's te koop. In de parkeerhavens, in voortuinen op de oprit bij 

de huizen zowel prive als zakelijk 

Wij hebben 2 weken geleden gebeld met De Heerfjvan de omgevingsdienst en die 

staat versteld dat deze zaak nog is niet afgehandeld, daar vorig jaar november alles is 

gecontroleerd en goedgekeurd 

(geanonimiseerd)

Wat is er op tegen als de auto's gewoon blijven staan, we willen nog 5 jaar door gaan met 

ons bedrijf, wat is het probleem. Niemand klaagt en het is onze eigen verdiende grond daar 

we al 56 jaar voor gewerkt hebben 

Wij hopen dat deze problemen netjes worden opgelost, dan kunnen wij verder met ons 

bedrijf. 

Met vriendelijke groeten 

Van der Wielen auto's 

(geanonimiseerd)
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